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SLOVENSKO: Je to úplne legitímna a zároveň desivá otázka. Pretože Eduard Heger odmieta konanie
referenda s odôvodnením, že to môže byť príležitosť pre populistov. Predseda vlády zjavne pred
sobotnou diskusnou reláciou podľahol svojim niekdajším verejným radám a dal si ešte pred obedom
pohár vodky.

Už ste niekedy počuli, pán Heger, že na právoplatné referendum je potrebná účasť viac ako 50
percent všetkých voličov? Že to je rovnaká účasť ako býva pri parlamentných voľbách? Či ani tie už
na Slovensku nebudú, aby to nebola príležitosť pre populistov?

A prečo sa tak bojíte názoru ľudí, keď sa opakovane nadchýnate, ako je táto koalícia skvelá, jej
poslanci sú hrdinovia a vy máte za sebou akési magické výsledky? Tak sa teda choďte opýtať ľudí, čo
si o týchto výsledkoch myslia!

Toto som k tejto téme povedal v dnešnej diskusii na Rádiu Slovensko.
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